
Formulier - Mondelinge vraag

Greet De Troyer (sp.a) op 29-05-2019 10.09 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Delegaties van Provincieraad naar deputatie 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Bevoegdheid Provincieraad, volheid of "mindervalide"? N.a.v. de delegatie inzake mobiliteit in de
Provincieraad op 27 maart, heb ik een schriftelijke vraag gesteld over wat wij in totaliteit delegeren
aan de Deputatie. Alleen al omdat we, hoe heet dat ook weer, als Provincieraad "volheid van
bevoegdheid" hebben of horen te hebben. Maar als we delegeren moeten we er ook voor zorgen dat
we onze eigen bevoegdheid niet al te zeer uithollen en "anders-/minder-valide" worden, dat is mijn
bezorgdheid. En overzicht biedt inzicht. 
  
Concrete vragen:
Vragen Eerste vraag. De genoemde delegatie, waar wij enerzijds de richtlijnennota
"Inrichtingsprincipes fietssnelwegen" goedkeurden en anderzijds delegatie gaven aan de deputatie
voor tussentijdse wijzigingen, waarvan we dan, zouden kennis krijgen. Ik had ernstige bedenkingen
bij de wettelijkheid van deze delegatie. Als ik het antwoord deputatie nu goed begrepen heb, is er
zelfs geen juridische basis voor delegatie, is het een louter uitvoerende bevoegdheid en dan vraag
ik me af waarom dit besluit hier voorlag in maart en waarom het niet gewoon in alle openheid
ingetrokken werd in april? Op het eerst zicht een technisch-juridische vraag, maar in essentie een
beleidsvraag naar transparantie. Deze vraag in de marge. Tweede vraag. Betreft onze
delegatiebeslissing inzake personeelsbeleid mei 2018. Die delegatie omvat de vaststelling van het
organogram, de personeelsformatie, de rechtspositieregeling, de vaststelling van wat onder
dagelijks personeelsbeleid moet worden verstaan en verder kan gedelegeerd worden aan de
provinciegriffier....M.a.w. quasi het gehele personeelsbeleid. We mogen in de Raad enkel nog de
griffier en de financieel beheerder benoemen, een keertje om de 25 jaar.. Patrimonium, "stenen"
komen in de Raad aan bod. ICT komt in de Raad aan bod. Ons eigen personeel, ons menselijk
kapitaal ???? Personeels"beleid" is beleid dat door beleidsmensen moet worden beslist en gevoerd.
De krachtlijnen van dat beleid moeten hier in de Provincieraad worden vastgelegd. Ik denk alleen al
aan de discussie rond de landingsbanen, de mogelijkheid langer te werken, de
voorwaarden.....Allemaal zeer actueel en beleidsitems bij uitstek. Dit gaat over visie op organisatie
inclusief personeelsbeleid. De officiële motivatie voor de delegatie, die quasi neerkomt op
ambtelijke suprematie: "beheersbaar houden van de organisatie, administratieve vereenvoudiging,
geen versnipperde bevoegdheden meer inzake personeelsmateries" . We hebben ons als
Provincieraad ernstig vergist door het goedkeuren van deze delegatie, door de omvang ervan die
neerkomt op een volledig uit handen geven van ons personeel. De krachtlijnen van het beleid, ook
van het personeelsbeleid moeten door ons, Provincieraad, bepaald worden. Organogram, formatie
en rechtspositieregeling op hoofdlijnen, dat is onze politieke plicht, politieke taak. Ze horen hier in



dit forum thuis. Is de deputatie van plan de krachtlijnen "Personeelsbeleid" door de Provincieraad
te laten beslissen en deze quasi totale delegatie te laten herzien? 
  


